





大澳文物酒店 典雅浪漫婚宴

踏上浪漫甜蜜的旅程,見證兩人的山盟海誓。

座落於大嶼山最西端海傍,獲得UNESCO文物古蹟保護獎項的大澳文物酒店, 坐擁風光如畫的醉人海景,散發歷史文化氣息的古典建築,襯托寧靜而優美的 大澳水鄉景致,成就您倆的夢想婚禮。

度身而設的婚禮計劃讓您們與賓客盡慶滿意。

證婚儀式 • 午宴 • 晚宴



圖片只供參考。 須受條款及細則約束。

相片鳴謝: Gown @lesoleilbridal; Photography @l.oa.f; Make-up Artist @kimmyimage; Florist/Decoration @jewel_castle; Calligraphy @calicegraphy @distilledwriting; Model @hanalxx; Jewellery @janicetan_co; Shoes @renecaovillahk





一站式歡聚盛宴計劃

	星期一至四	星期五至日及公眾假期	禮遇及備註
時段	5小時場地使用: 時段一:上午11時 - 下午4時 時段二:下午4時半 - 晚上9時半		 包括1小時佈置及準備 1小時證婚儀式額外收費:港幣5,000元, 於酒店木平台花園舉行(可容納20人座位), 包括祝酒香檳40杯香檳及免費便攜式音響 及揚聲設備
價錢 (40人)	港幣98,888元	港幣108,888元	 酒店9間客房一晚住宿 (5張特大雙人床及 8張雙人床),翌日每房包括一份雙人早餐 5道菜婚宴套餐* 4小時基本無限暢飲套餐 免費切餅費 宴會人數政策:參加人數少於40人的婚宴, 須收取40人之最低費用。
飲品	4小時無限暢飲鮮果汁、汽水及啤酒		每位另收港幣260元,升級至任飲鮮果汁、 汽水、啤酒、紅酒及白酒開瓶費:每枝港幣150元
交通	免費來回16座位接駁巴士服務,並可自由選擇於香港接送之地點 (服務時間:上午9時 - 下午6時)		

條款及細則

- 優惠期:即日起至2025年12月30日
- •以上價格須另收10%服務費。
- •酒店入住時間為下午3時,退房時間為中午12時。
- •加床每房每晚淨價港幣400元。
- 價格如有更改,恕不另行通知。

備註

- •此計劃可容納最多50位客人 每位額外收費港幣1,688元,提供五道菜婚宴套餐
- ・在酒店範圍及客房內禁止吸煙,並嚴禁使用所有與火有關及易燃的物品,包括但不限於打火機、蠟燭、線香、 燃燒器、燃氣爐、香爐、煤氣爐及蠟燭裝飾。
- 在酒店範圍內嚴禁使用無人機。





婚紗攝影住宿計劃

	星期一至四 (除公眾假期及公眾假期前夕)
價錢	港幣3,888元
禮遇	・酒店一樓套房住宿乙晚 ・於Tai O Lookout享用雙人早餐 ・於住宿期間在酒店範圍拍攝婚紗照(不包括Tai O Lookout餐廳範圍) ・即影即有相片乙張

條款及細則

- 優惠期:即日起至2025年12月30日
- •住宿計劃價目已包含10%服務費。
- 必須先行預約。
- •此住宿計劃只適用於星期一至星期四入住。
- 每間客房只供兩人入住。
- 所有客房預約、酒店服務及優惠,均以酒店確認為準,並須視乎酒店供應情況而定。
- •此優惠不可與其他優惠同時使用。
- •酒店入住時間為下午3時,退房時間為中午12時。
- 價格如有更改,恕不另行通知。

備註

- ・在酒店範圍及客房內禁止吸煙,並嚴禁使用所有與火有關及易燃的物品,包括但不限於打火機、蠟燭、線香、 燃燒器、燃氣爐、香爐、煤氣爐及蠟燭裝飾。
- 在酒店範圍內嚴禁使用無人機。

席前證婚服務

價錢	港幣3,888元
遭遇	 ・午宴或晚宴前1小時(包括30分鐘佈置及準備) ・30人劇院式座位擺設 ・迎賓接待處長檯乙張及椅子 ・祝酒香檳兩杯 ・免費提供使用音響及揚聲組合

條款及細則

- 席前證婚服務須配合午宴或晚宴
- 須另收加一服務費



大澳文物酒店 香港







婚禮餐單

前菜

鮮蘆荀巴馬火腿卷 帶子沙律配紫貝天葵意大利香醋

餐湯

黑松露龍蝦湯

沙律

凱撒沙律配燒蝦

主菜

美國西冷牛扒 (250g) 伴紅酒汁配烤新薯及時蔬

或

慢煮三文魚柳 (200g) 伴刁草汁配牛油新薯及時蔬

甜品

紫貝天葵芝士餅

咖啡或茶

配馬卡龍及曲奇餅





接載服務

服務項目	收費
平治7座位專車 ・由東涌至大澳升級至「點對點接送」計劃 ・由您於香港的所在地接送至大澳	每程 港幣700元 每程 港幣1,100元
16座位專車 •由東涌至大澳升級至「點對點接送」計劃 •由您於香港的所在地接送至大澳	每程 港幣1,100元 每程 港幣1,800元
28座小型巴士 •由市區至大澳	來回 港幣2,800元 – 3,200元 (須視乎地區及隧道費而定)
61座旅遊巴士 • 由市區至大澳	來回 港幣4,200 – 4,600元 (須視乎地區及隧道費而定)
20座位觀光船 ・由大澳直達酒店	每程 港幣400元 (上午11時至下午6時) (服務時間以外須另行議價)







ENCHANTED WEDDING @ TAI O HERITAGE HOTEL

Embark on a romantic voyage and a journey of love, from the first encounter to the sweetest moment of declaring the vows.

Nestled in the westernmost tip of Lantau Island, UNESCO-awarded Tai O Heritage Hotel offers breathtaking panoramic seaview at a refined historic setting, donning serenity and charm on your memorable dream wedding.

We can customised wedding plans for your day to entertain all your beloved guests.

Your celebration will support local heritage conservation and the Tai O community.

CEREMONY • RECEPTION • DINNER



Photos are for reference only. Terms and Conditions apply.

 $Photo Credit: Gown @lesoleilbridal; Photography @l.oa.f; Make-up Artist @kimmyimage; Florist/Decoration @jewel_castle; Calligraphy @calicegraphy @distilledwriting; Model @hanalxx; Jewellery @janicetan_co; Shoes @renecaovillahk$





ALL-IN-ONE WEDDING PACKAGES

	Monday - Thursday	Friday - Sunday & Public Holidays	Privileges & Remarks
Sessions	5-hour usage of venue: • Session 1: 11:00 - 16:00 • Session 2: 16:30 - 21:30		 Including 1 hour for preparation and decoration Supplement HK\$5,000 for 1-hour wedding ceremony hosted at hotel's wooden deck (20 seating) - including 40 glasses of champagne for toasting and complimentary use of portable audio equipment
Package Price (40 guests)	НК\$98,888	нк\$108,888	 One-night stay in all 9 rooms (5 king beds and 8 double beds) with two set breakfast per room on the following day Five-course wedding set menu at Tai O Lookout* 4-hour basic free-flow package Free cake cutting fee * Pricing policy for guest count: For wedding events with less than 40 guests, a minimum charge reflecting a guest count of 40 will be applied.
Beverages	4-hour free-flow of unlimited fresh juices, soft drinks and house beer		• HK\$260 per guest to upgrade beverage package with unlimited fresh juices, soft drinks, house beer, house red and white wine • Corkage fee: HK\$150 per bottle
Transportation	Courtesy round-trip 16-seater shuttle bus from pickup/drop-off points of your choice in Hong Kong to Tai O (Service hour: 09:00 - 18:00)		

Terms and Conditions

- Promotion Period: Now till 30 December 2025
- The above prices are subject to 10% service charge.
- Hotel check-in time at 15:00 and check-out time at 12:00.
- Extra bed charge: HK\$400 net per bed.
- Rates are subject to change without prior notice.

Remarks

- Accommodating up to 50 guests Additional \$1,688 per guest for five-course wedding set menu.
- All fire-related items, including but not limited to lighters, candles, incense, burners, and gas stoves, are strictly prohibited on the hotel premises and in guest rooms. Smoking and candle decorations are also not allowed.
- The use of drones on the hotel premises is strictly prohibited.





PRE-WEDDING PHOTO SHOOT ROOM PACKAGE

	Monday - Thursday (Except public holidays & public holidays' eves)
Package Price	HK\$3,888
Privileges	 One-night accommodation in First Floor Suite Set breakfast for two at Tai O Lookout Pre-wedding photo shoot within the hotel area during period of stay (Excluding Tai O Lookout restaurant area) Instant photo with paper frame

Terms and Conditions

- Promotion Period: Now till 30 December 2025.
- The above rate is inclusive of 10% service charge.
- The above package is only applicable to Monday Thursday arrivals.
- Advance reservation is required.
- Photo shoot service is not included in the package
- Each suite can accommodate up to a maximum of 2 adults.
- The accommodation reservation, hotel services and offers are subject to hotel's confirmation and room availability.
- The offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
- Hotel check-in time at 15:00 and check-out time at 12:00.
- Rates are subject to change without prior notice.

Remarks

- All fire-related items, including but not limited to lighters, candles, incense, burners, and gas stoves, are strictly prohibited on the hotel premises and in guest rooms. Smoking and candle decorations are also not allowed.
- The use of drones on the hotel premises is strictly prohibited.

WEDDING CEREMONY SPECIAL OFFER

Package Price	HK\$3,888
Privileges	 One hour prior to the lunch or dinner banquet (including 30 minutes for preparation and decoration) Theater setting with 30 seats One reception table and chairs will be provided 2 glasses of champagne for toasting Complimentary use of PA and sound system

Terms and Conditions

- The wedding ceremony should precede lunch or dinner banquet on the same day.
- Subject to 10% service charge.







WEDDING MENU

Appetiser

Asparagus with Parma ham, scallop with mountain begonia balsamic vinegar

Soup

Lobster bisque touch with black truffle

Salad

Classic Caesar salad with grilled shrimps

Main Course

Grilled US sirloin (250g) with red wine sauce, roasted potatoes and seasonal vegetable

or

Slow cooked salmon fillet (200g) with dill sauce, butter boiled new potato and Ratatouille

Dessert

Mountain Begonia cheese cake

Coffee or tea

with macarons and cookies





TRANSPORTATION PACKAGES

Service item	Fee
Mercedes-Benz 7-seater • From Tung Chung to Tai O Upgrade to 'door-to-door' package • From a pick up point in Hong Kong of your choice to Tai O	Single trip: HK\$700 Single trip: HK\$1,100
16-seater shuttle bus • From Tung Chung to Tai O Upgrade to 'door-to-door' package • From a pick up point in Hong Kong of your choice to Tai O	Single trip: HK\$1,100 Single trip: HK\$1,800
28-seater shuttle bus • From town to Tai O	Round trip: HK\$2,800 – HK\$3,200 (Subject to location and toll rate)
61-seater shuttle bus • From town to Tai O	Round trip: HK\$4,200 – HK\$4,600 (Subject to location and toll rate)
20-seater boat • From Tai O to the hotel	Round trip: HK\$400 (11am – 6pm) (Prices subject to negotiation outside service hours)





Recognized by UNESCO with 2013 Award of Merit



Shek Tsai Po Street, Tai O, Lantau Island, Hong Kong